

Agenda:

24, 25 September 2013

**Workshop for Mitigating the Impact of the Syrian Refugee Crisis in Mafraq and Irbid by
Enhancing Employment Opportunities and Livelihoods for Host Communities**

Time	Agenda
9:30-9:45	Registration
9:45-10:15	Session one <ul style="list-style-type: none">➤ Speech by the Governor➤ Speech by the Ministry of Interior➤ Speech by UNDP➤ Speech by ILO
10:15-11:00	Presentation of the ILO Component: Enhancing Employment Opportunities and Livelihoods for Host Communities
11:00-11:15	Coffee break
11:15-1:00	Session two Discussions: <ul style="list-style-type: none">➤ Questions and answers➤ Discuss and reach agreement on activities➤ Agree on sectors for value chain development(one sector in each governorate)➤ Identify lead partners➤ Agree on start of implementation and timeline
1:00	Lunch

Thank you

جدول الأعمال

التاريخ: 24، 25 أيلول 2013

ورشة عمل بعنوان التخفيف من أثر اللاجئين السوريين على المجتمعات الأردنية المضيفة
(في إربد والمفرق)

مكون منظمة العمل الدولية: تعزيز فرص العمل وسبل العيش للمجتمعات المحلية المضيفة

الزمن	جدول الأعمال
9:30 9:45	التسجيل
9:45 10:15	الجلسة الأولى ➤ خطاب المحافظ ➤ خطاب وزارة الداخلية ➤ خطاب برنامج الأمم المتحدة الإنمائي ➤ خطاب منظمة العمل الدولية
10:15 11:00	العرض الفني لمكون منظمة العمل الدولية: تعزيز فرص العمل وسبل العيش للمجتمعات المحلية المضيفة
11:00 11:15	استراحة قهوة
11:15 1:00	الجلسة الثانية مناقشات: ➤ أسئلة وأجوبة ➤ الشرح والتوصل إلى اتفاق حول الأنشطة ➤ الاتفاق على القطاعات لتطوير سلسلة القيمة (قطاع واحد في كل محافظة) ➤ تحديد الشركاء الرئيسيين ➤ الاتفاق على بدء التنفيذ والجدول الزمني
1:00	الغداء

شكرا